



## MITT IDIOTISKE HJERTE

### MY IDIOTIC HEART

Ida und Eskild sind ein glückliches Paar und frisch zusammengezogen. Als Ida schwanger wird, freut sich Eskild, doch Ida ist sich nicht ganz sicher, was sie will. Aus Angst, ihn zu verlieren, behält sie ihre Zweifel für sich und entschließt sich heimlich zu einer Abtreibung. Der Film erzählt auf einfühlsame Weise, wie eine Beziehung an unterschiedlichen Bedürfnissen und Erwartungen zerbrechen kann.

*Ida and Eskild are a happy couple who have just moved in together. When Ida becomes pregnant, Eskild is thrilled but Ida isn't entirely sure what she wants. Afraid of losing him, she keeps her doubts to herself and secretly decides to have an abortion. The film tenderly examines how a relationship can fall apart due to differing needs and expectations.*

Emma Lund Rasmussen studierte Pädagogik und Performance Design und arbeitete als Regiassistentin am Theater, bevor sie ihr Filmstudium an der Norwegian Film School aufnahm, das sie 2022 abschloss. „Mitt idiotiske hjerte“ ist ihr Regiedebüt.

*Emma Lund Rasmussen studied education and performance design and worked as an assistant director in theatre before starting film studies at the Norwegian Film School, from which she graduated in 2022. "My Idiotic Heart" is her directorial debut.*

Norwegen 2022, 26 Min., norw. OF, engl. UT

R: Emma Lund Rasmussen  
 B: Andreas Lübker  
 K: Sophie Søborg Mosbæk  
 D: Kristine Kujath Thorp (Ida), Rolf Kristian Larsen (Eskild)  
 P: Emilie Bredtved Hansen, The Norwegian Filmschool Hil College University

Deutsche Premiere